# 约翰福音 16:1

### **KJV-lite™** VERSES

www.ilibros.net/KJV-lite.html

The ancients tell us, John lived the longest of the 12 disciples; the original followers of the Lord; it is John, the disciple whom Jesus loved... eye-witness to Jesus Christ, who was inspired to tell these details. Still on me wount of Ulives the night He was betrayed... Jesus said,

- ¹ These things I told to each of you, that all of you, should not be offended / the word is: skandalizo; that they should not stumble: now days, that they will not trip and fall.
- <sup>2</sup>They will put some of you out of the synagogues / out of the worship centers:

yes, the time will come, that whoever kills some of you, will think he does

God a service / this word is: latreia... a sacred, sacrificial service. Recently, an archbishop of some confession said: Christians have lots in the past we need to confess suggesting what? the roman crusades? I do not know any follower of the Lord Jesus, who holds close to their heart these words He spoke the night He was betrayed... who would have ever joined any brutal, bloody crusades, do you?

I know nobody who needs to confess to God our Father, for the sins of whoring fools who embezzle God's gifts for their global agenda. Those who hate anyone... quickly prove whose side they are on. The choice is simple: what does the Lord Jesus say?

<sup>3</sup>And these things they will do to some of you, because they have not known the Father, nor Me.



古人告诉我们,约翰是十二个门徒中活得最长的;主的最初追随者;是约翰,耶稣所爱的那个门徒,<mark>耶稣基督的见证人</mark>,受到启发来讲述这些细节。<mark>在橄榄山上</mark>,耶稣被出卖的那一夜,耶稣说:

- 1 我已将这些事告诉你们,使你们不至于跌倒。/这个词是:skandalizo;使他们不至失脚。 现今他们不再绊跌仆倒。
- <sup>2</sup>人要把你们赶出会堂/在 敬拜中心外面。

并且时候将到,凡杀你们的,就

以为是事奉神。/这个词是:latreia···一种神圣的、牺牲的服务。最近,一位忏悔的大主教说:基督徒有很多过去我们需要忏悔的暗示?罗马十字军?我不知道有哪个主耶稣的信徒会把他被出卖那晚所说的话放在心上,有谁会参加任何残酷、血腥的十字军东征呢?

我知道没有人需要向我们的天父忏悔,因为他们为了全球的计划而出卖了上帝的恩赐。那些憎恨任何人的人,很快就会证明他们是站在哪一边的。选择很简单:主耶稣说了什么?

<sup>3</sup> 他们这样行,是因未曾认识父,也 未曾认识我。

# 约翰福音 16:1

**KJV-lite™** VERSES

www.ilibros.net/KJV-lite.html

- <sup>4</sup>But these things I told each of you, that when the time arrives, all of you may remember I told each of you about them. And this I did not say to each of you at the beginning, because I was with all of you.
- <sup>5</sup>But now I go my way to Him who sent Me; and not one of you asks Me, Where are You going?
- <sup>6</sup> But because I said this to each of you, sorrow has filled your heart.
- <sup>7</sup>Still I tell you the truth It is for your advantage that I go away: / in the upper room, He had just said, if it was not so, I would have told you. Jesus always speaks the truth;

for if I do not go away, the Helper / the Advocate...will not come to each of you; but if I go My way, I will send Him to each of you. / what a dilemma! There are 2 Helpers/ 2 Advocates/ 2 Paracletes -- one seen... one not seen; 2 best friends from eternity... who like each other a lot! If Jesus would have stayed here, who would pay attention to the Holy Spirit? Just imagine, if Jesus was still here after 2,000 years... speaking grace and peace; and healing people. Those lines following Him would be 1,000 people wide... and 1,000 miles long. What is your chance of ever meeting Jesus, in a situation like that? For Him to go away! It was for our benefit!

\*And when the Helper comes / when the Holy Spirit arrives, He will convict the world: of sin, of righteousness / what is right; God's right, and of justice.

- \* 我将这事告诉你们,是叫你们到了时候,可以想起我对你们说过了。 我起先没有将这事告诉你们,因为 我与你们同在。
- <sup>5</sup> 现今我往差我来的父那里去。你们 中间并没有人问我,你往哪里去?
- 6只因我将这事告诉你们,你们就满心忧愁。
- 7 然而我将真情告诉你们。我去是与你们有益的。/他刚才说过,如果不是这样,我早就告诉你了。耶稣总是说真话;

我若不去,保惠师就不到你们这里来。 我若去,就差他来。/进退两难:有2个帮手/ 2个提倡者/2个辩护人一个见过,一个没见过;永远 的好朋友,彼此非常喜欢!如果耶稣留在这里,谁会 注意圣灵呢?想象一下,如果 2000 年后耶稣还在这 里,讲着恩典与和平;和治疗的人。他身后的队伍将 有1000 人宽,1000 英里长。在这种情况下,你遇 见耶稣的机会有多大?让他离去!这是为了我们好!

<sup>8</sup>他既来了/当圣灵降临,就要叫世人为罪,为义,为审判,自己责备自己。

## 约翰福音 16:1

**KJV-liteTM VERSES** 

www.ilibros.net/KJV-lite.html

<sup>9</sup> of sin, because they do not believe Me;

<sup>10</sup> of righteousness, because I go to My Father, and all of you will see Me no more;

<sup>11</sup> of justice, because the prince of this world is judged already.

<sup>12</sup> Yet I have many things to say to each of you; but all of you cannot carry them now. / Jesus the good Teacher has a whole set of new and better things He is eager to tell each one, but at this time, they all have no power to carry what I want to tell you. Jesus is a good Teacher. He even knows when the day's lesson is over!

<sup>13</sup> But when He, the Spirit of truth, arrives, He will guide you / individually, into all truth / Jesus said, If you continue in My word, then you are My disciples indeed; and you will know the truth; and the truth...found in His word... will make you free.

Now days, there are many people and institutions of higher learning and global governance... who fancy they can embezzle Jesus' words to plagiarize and misuse for their own purposes. Now, that is an exquisite example... of an untruth! Jesus says, when the Spirit comes He will not be party -- He will not be a legal partner to such... horse manure nonsense.

for He will not speak about Himself / and THEY are not like 3 cooks in the kitchen bumping into each Other, while they stir up their best gourmet surprise. Those 3 like each Other; they prefer each Other. There is enough room in heaven for THEM! They are different than us. The Spirit has His ears attuned to God our Father and the Lord next to Him:

<sup>9</sup>为罪,是因他们不信我。

<sup>10</sup> <mark>为义,是因我往父那里去,</mark>你们就不再见我。

"为审判,是因这世界的王受了审判。

12 我还有好些事要告诉你们,但你们现在担当不了。/好夫子耶稣有一套新的更好的事,他要告诉每一个人,但现在他们都没有能力传讲我所要告诉你们的事。耶稣是一位好老师。他甚至知道今天的课什么时候结束!

13 只等真理的圣灵来了,他要引导你们明白一切的真理。/耶稣说: 你们若常在我的话里、就是我的门徒了。你们必晓得真理。 在他的话语中找到真理,就会使你自由。

如今,有许多人、高等学府和全球治理机构… 幻想他们可以盗用耶稣的话,为自己所用。这 是一个绝妙的谎言的例子!耶稣说,当圣灵来的 时候,他不会成为…,马粪废话的合法合伙人。

因为他不是凭自己说的,/他们不像三个厨师在厨房里互相碰撞,而他们搅动他们最好的美食惊喜。这三个人彼此喜欢;他们更喜欢对方。天堂里有足够的空间给他们!他们和我们不一样。圣灵侧耳听在他旁边的父神和主。

# 约翰福音 16:1

#### **KJV-lite™** VERSES

www.ilibros.net/KJV-lite.html

I have much to say to you, when the Spirit of truth comes...He will guide you into all truth / all that is true; Jesus tells us... the Spirit of Truth will directly receive from Jesus and give to His followers... and I bet it won't be horse manure! Wow! the bible is so interesting, isn't it? So where do all those pompous clerics, priests or prelates fit in? They don't at least in the church Jesus is building!

For He will not speak about Himself; but whatever He hears that He will speak and He will show you things to come. / from heaven central, the Spirit will do things the way Jesus did things, seamlessly telling truth that is never contrary to our Father in heaven.

receive of Mine, and will show it to you. / the Lord says, the Spirit will honor and brag about Jesus, not Himself:

15 All that the Father has is Mine: so I said, He will take of Mine and will show it to you / remember, Jesus is talking about the Spirit guiding into all truth, which comes from His generous Father. Notice, Jesus is not a hoarder.

Ephesians declares: the Eulogia God and Father of our Lord Jesus Christ... who speaks good words to His creation: He will declare it; and, in a handful of days, some things these disciples thought they knew and understood to be true, would suddenly be turned upside down!

<sup>16</sup> A little while, and you will not see Me: and again, a little while, and you will see Me, because I go to the Father.

乃是把他所听见的都说出来。并要把将来的事告诉你们。/这一切都是真的;耶稣告诉我们…真理的灵将直接从耶稣那里领受并赐给他的跟随者…我敢打赌那不会是马粪!哇!圣经很有趣,不是吗?那么,那些浮夸的神职人员、牧师或高级教士又该怎么办呢?至少在耶稣建造的教堂里没有!

因为他不是凭自己说的,乃是把他所听见的都说出来。并要把将来的事告诉你们。/从天上的中心,圣灵将以耶稣的方式行事,毫无瑕疵地说出真理,永远不会与我们在天上的父相反。

14 他要荣耀我。因为他要将<mark>受于我的</mark>, 告诉你们。/主说,圣灵会尊敬并夸耀耶稣, 而不是夸耀自己。

15 凡父所有的,都是我的,所以我说,他要将受于我的,告诉你们。/记住,耶 稣说的是引导一切真理的圣灵,这圣灵是从他慷慨的父 那里来的。注意,耶稣不是一个囤积者。

以弗所书说:"赞美我们主耶稣基督的父神,他向他所造的造物说美言。而且,在短短的几天里,这些门徒以为他们知道和明白的一些事情会突然被颠倒过来!

"等不多时,你们就不得见我。再等不 多时,你们还要见我,<mark>因为我去见天父。</mark>

# 约翰福音 16:1 KJV-lite™ VERSES

www.ilibros.net/KJV-lite.html

And in absolute calm, Jesus probably spoke one of the greatest understatements the world has ever heard.

Obviously, His disciples didn't really understand what events were rapidly unfolding.

Was Jesus that night again on the move? Did Jesus, the good Pastor protecting His sheep, just get up to move to the garden of Gethsemane?

在绝对的平静中, 耶稣可能说了世界上从未听 过的最轻描淡写的话。

很明显,他的门徒们并没有真正理解发生了什 么。

耶稣那晚又在行动了吗?耶稣,这位保护他羊群 的好牧师,是不是起身去客西马尼园了?

Salvation is Your Name

This is My Father's World

Come Let Us Adore Him

The Man of Sorrows

JESUS it is YOU

The Spirit and the Bride Say Come

You Can Depend On Jesus

Shout to the Lord

火把音樂 - 唯獨倚靠祢 My trust is in You

1606 如